

在中華民國境內申報投資證券納稅授權書

POWER OF ATTORNEY

I, _____(Name), _____(Nationality), _____(passport number),
_____(Address), hereby
constitute and appoint Lan ,Hua-Chen(藍華真, ID number:T221194604)to be the
designated agent to file tax returns and pay taxes with the securities investment in
the Republic of China. The POA shall be effective from the date on which I first
make securities investment and be terminated when once I close the account or I
appoint the new successor to be the tax agent of investment securities in
Republic of China.

IN WITNESS WHEREOF, has caused this Power of Attorney to be signed on

_____. (Date)

By :

_____(signature)

Name :

敬啟者，

我，_____ (姓名)，_____ (國籍)，_____ (護照字
號)，_____

(地址)，指定藍華真(身分證字號 T221194604)，為中華民國境內申報投資證
券納稅之代理人，授權依中國民國之稅法與相關規定辦理相關本人投資有價
證券納稅相關事務。代理關係生效日自委託人投資證券之日起，契約中止於
我一旦關掉目前中華民國境內之證券戶頭或是任命新繼任者。

此授權書簽訂於_____年_____月_____日，特此為證。